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Abstract (en)
The hook (1) has a lever (3) connected to a supporting plate (2) around an articulation axis (7). A connection loop (5) is articulated at the lever by
a transverse articulation around another articulation axis (8). An anchorage buckle (4) is mounted to an end of the loop. The lever has a lever body
that has a guiding tube for each axis, and formed by a sheet iron. The sheet iron is folded along folding lines that are parallel to the articulation axis
to form the tube of each axis. A put off spring is provided between the lever and plate or between the lever and the loop.

Abstract (fr)
L'invention concerne un rochet de fermeture d'une chaussure de sport. Le crochet comprend une platine (2), un levier (3) relié à la platine par une
première articulation transversale autour d'un axe d'articulation (7), le levier ayant une palette de préhension (10), un tirant (5) articulé au levier par
une seconde articulation transversale autour d'un second axe d'articulation (8), une boucle (4) montée à l'autre extrémité du tirant. Le levier présente
un corps de levier qui possède un canon de guidage pour chacun des axes d'articulation (7, 8), le corps est formé par une feuille de matière, et la
feuille est pliée selon des lignes génératrices de pliage parallèles à chacun des axes d'articulation (7, 8) pour former les canons de guidage des dits
axes d'articulation.
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